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1 Opening seniorenraad en goedkeuring vorige verslag
Voorzitter Willy opent de vergadering en heet iedereen welkom.
Er zijn geen opmerkingen bij het vorige verslag.
Verslag vorige vergading: puntje vorige vergadering ontbreekt op het vorige verslag. Maar het verslag 
was wel goedgekeurd in de vergadering. De leden van de seniorenraad keuren de 2 laatste 
vergaderingen bij deze officieel goed.

Opvolging:

o Uitstap april 2023: Zoals in de vorige vergadering gezegd - alles ligt vast - Nathalie heeft pas 
alle prijzen binnen. Zonder tussenkomst van de gemeente komt het op ongeveer 48,00 euro p.p. 
De seniorenraad adviseert een deelnameprijs van 40,00 euro. Het programma is terug te vinden 
in het vorige verslag.

« Zitbanken: Nathalie heeft een overzicht van de zitbanken uit de hele gemeente bekomen.
Roger Verhoeven van KWB Bevel wilt meewerken aan de werkgroep. Na de vergadering leggen 
we een eerste datum vast voor deze werkgroep, 

o Pennenvrienden
Werd besproken op de jeugdraad. Komt nu eerst ook nog op de kinderraad op vraag van het 
college. Jeugdraad is positief, een herhaling is gewenst maar hoeft niet persé onmiddellijk het 
komende jaar. De seniorenraad vindt het goed om het een jaar te laten rusten en een herhaling 
te doen in 2024. Zo voorkomen wé dat er een ‘klik’ gevormd wordt van steeds dezelfde 
deelnemers en we voorkomen ook dat dit een actie wordt die jaarlijks herhaald wordt en dan 
geleidelijk aan uitdooft.



2 OUDERENBEVRAGING en MEMORANDUM
Vanuit de gemeenteraad komt de vraag om een ouderenbevraging (vanaf 55+) te organiseren. 
Deze kan nuttig zijn om het memorandum op te baseren.
Het dagelijks bestuur is voorstander van zowel de bevraging als het memorandum. De leden van 
de seniorenraad vinden het ook zeer interessant. Iedereen staat achter het idee en zal zijn 
steentje (binnen de eigen mogelijkheden) bijdragen. Verenigingen kunnen de leden bevragen of 
stimuleren om de bevraging in te vullen, maar het is ook belangrijk om mensen die niet 
aangesloten zijn bij een vereniging te bereiken. We zullen ook een aanzienlijk aantal 
bevragingen moeten verzamelen om voldoende representatief te zijn.
In het verleden werd er ook al eens een politiek debat georganiseerd vanuit de adviesraden. De 
opkomst bleek toen zeer laag.
Met de bevraging en het memorandum kunnen we ook de belangen meegeven van mensen die 
minder in politiek geïnteresseerd zijn.
Als er wordt gestart met 55+ dan zijn de jongeren mensen mensen ook al wat ouder en 
misschien ook met pensioen, tegen dat de nieuwe legislatuur begonnen is. Het is dus zeker ook 
belangrijk om hun mening te kennen.

Plan van aanpak.
1. Wie wenst er in een werkgroep aan te sluiten om de bevraging mee vorm te geven?
® Guy, Anny, Hilde, Joost, Vera
Er wordt nog een datum afgesproken en per mail worden mogelijke vragenlijsten ter inspiratie 
bezorgd. Zo kan iedereen van de werkgroep dit al eens bekijken voor de eerste vergadering. 
Hilde informeert eens bij het woonzorgcentrum of zij hier ook aan willen meewerken.
2. Werkgroep buigt zich over de vragenlijst, maar zal ook nadenken over mogelijke plaatsen en 

manieren waarop de resultaten verzameld kunnen worden. Bv. een keer op de markt gaan 
staan met een tablet en de bevraging ineens digitaal invoeren.

3. Op elke seniorenraad wordt er teruggekoppeld over de stand van zaken en zulle en concrete 
afspraken gemaakt worden.

Voorstel timing:
1) Opstellen bevraging januari (overlopen seniorenraad februari) + laatste afspraken
2) Bevraging uitsturen: maart/april (jaarmarkt en uitstap meepikken)
3) Verwerking mei/juni
4) Memorandum uitschrijven: juli/augustus
5) Memorandum bespreken: september
6) Memorandum finaliseren: december
7) Memorandum overhandigen: begin 2024

3 Werking vergaderingen seniorenraad
Om een goede werking van de vergaderingen te garanderen, zetten we een aantal afspraken weer op 
punt.

1. De vergaderingen duren voortaan tot 12.00u. om zo iets meer ruimte te krijgen.
2. De bedoeling is dat we met de varia kunnen starten om 11.30u. zodat iedereen voldoende 

kans heeft om nog iets aan te brengen.
3. Varia punten dienen ten laatste de dag voor de vergadering van het dagelijks bestuur 

aangebracht te worden. Met uitzondering van zaken die zich in tussentijd nog aandienden. 
Op deze manier kunnen vergaderingen efficiënter ingevuld worden en sommige punten 
kunnen al voorbereid worden, zodat er ook al meteen een duidelijker antwoord is.
Andere punten zullen niet op de vergadering besproken worden, maar de persoon in kwestie 
zal wel beantwoord worden. Bv. als het gaat om een bepaalde melding. In bijlage is ook een 
overzicht te vinden van waar je rechtstreeks meldingen kunt doen.



4. Voortaan zal er een korte pauze (ongeveer in de helft) voorzien worden. Op dat moment kun 
je nog een extra koffie halen, naar het toilet gaan, je parkeerschijf verzetten,... . We vragen 
iedereen vriendelijk om dit niet tijdens de vergadering zelf te doen omdat het storend is.

5. We vragen ook om de begin- en einduren van de vergadering te respecteren. Weet je vooraf 
dat je toch iets later zal zijn of vroeger door moet, graag iets laten weten.

6. Voortaan zal bij het agendapunt: ‘opening seniorenraad en goedkeuring vorige verslag’ 
teruggekoppeld worden over bepaalde punten van de vergadering.
Bv. Als er een vraag was waar ondertussen een antwoord op is, als er een bijkomende vraag 
is, als er een korte aanvulling is op een vorig punt,... Dit wordt alleen gedaan als eer kort 
iets over gezegd kan worden. Punten die meer tijd in beslag nemen worden een apart 
agendapunt op de vergadering. Dit doen we omdat sommige leden aangaven dat de 
terugkoppeling van sommige punten ontbreekt of gemist wordt.

7. Vanaf nu worden ook weer de vergaderingen op jaarbasis ingepland zoals dit in het verleden 
ook gebeurde. Dit werkt efficiënter. Op elk verslag zullen alle data van de resterende 
vergaderingen steeds vermeld worden.

Er luidt enige bezorgdheid over de menselijkheid van deze afspraken, maar die menselijkheid 
heeft er net voor gezorgd dat de laatste vergaderingen soms wat rommelig verliepen. Uiteraard 
is er begrip voor ieders persoonlijke situatie en moet er gekeken worden met gezond verstand 
naar deze afspraken. Deze afspraken zijn een soort van oproep tot wederzijds begrip is en dus 
ook respectvolle houding naar vergaderingen en andere leden van de seniorenraad toe.

4 Seniorenweek
Evaluatie 2022:

o Wafels Maandag: ongeveer 50 uitgedeeld + 24 LDC 
o Wandeling Dinsdag: 48 wandelaars

Neos heeft zelf nog een stukje er aan gemaakt en Mon heeft dit mee gedaan. Vroeger werd 
de wandeling ook vaak in 2 delen gedaan. Met pauze tussenin, 

o Wafels Woensdag: ongeveer 45 uitgedeeld + 96 WZC 
o Lezing Neos Donderdag: 49 deelnemers

Aantal deelnemers zou beter kunnen, Neos had meer gehoopt. In verhouding met de 
kostprijs is het eigenlijk te laag (huur zaal, communicatie, flyers, kost spreker,...) 

o Wafels Vrijdag: ongeveer 100 uitgedeeld + 94 WZC

Algemeen:

o Wafels was wat zoeken, maar uiteindelijk ging het vrij goed. Veel helpers, waar we heel 
blij mee waren. Alleen jammer dat dit vooraf zo onzeker was, was veel extra stress gaf.

o Best gelukt gehad met het weer. Alleen regen op woensdag.
o Communicatie was oké, er is veel reclame geweest . Toch zijn er nog mensen die het 

niet weten. Over algemeen wel tevreden.
o Deelnames minder dan voor corona. Lieven Annemans (professor UCVV Gent) heeft

duidelijk uitgelegd dat het ‘corona’-gevoel nog altijd heerst bij een deel van de mensen. 
Het heeft tijd nodig.

o Positief effect na seniorenweek: veel vragen via Nathalie over het vrijetijdsaanbod. 
Nathalie verwijst dan ook door naar de verenigingen.

o OKRA Nijlen zoekt nog een verantwoordelijke voor de wandelingen, die is er momenteel 
niet en niemand wilt dit momenteel opnemen. De wandelcriteriums die maandelijks door 
gaan zijn regionaal. Op 5 oktober is het in Nijlen.



Seniorenweek 2023
Een aantal edities geleden is Academie Mijlen afgehaakt, nu was het OKRA Mijlen moeilijk om 
deel te nemen. Dit betekent dat eens moet nagedacht worden over de komende editie.
Elke vereniging vertegenwoordigd op de seniorenraad gaat eens bekijken of ze iets kunnen 
organiseren in de seniorenweek binnen de eigen mogelijkheden. Dit kan ook iets uit de 
dagelijkse werking zijn dat gepland wordt in die week, maar opengesteld wordt voor breed 
publiek. Bv. de maandelijkse fietsdag, of wekelijkse kaartnamiddag.
Bovendien zet je daar ook de vereniging mee in de kijker.

Andere acties:
Oproep bij mogelijke organisatoren: terug bij de academie, maar ook bv. Gezinsbond (zij 
doen soms iets voor grootouders) of bij ‘sport’ van lokaal bestuur Mijlen. En we zien dan wel 
wat hier misschien nog uit komt.
Nathalie had ook al contact met iemand die eventueel wel eens een badmintonworkshop wilt 
geven.
Grootouderdagen scholen nog eens in kaart brengen
Bekijken met LDC welke activiteit samen met hen aangeboden kan worden.
Donderdag blijft voorlopig voorbehouden voor een lezing van NEOS (tenzij ze iets anders 
willen).
De traditionele ontspanningsnamiddag wordt ook terug in het leven geroepen. Dit jaar werd 
die uitgesteld in mei gedaan en daarom niet herhaald in de seniorenweek.

5 Varia

Qiiote: Lieven Annemans zegt: Gedachten tot rust laten komen, negatieve gedachten uitje hoofd laten
verdwijnen en positief denken voor je gaat slapen. Je wordt er vanzelf een stuk gelukkiger van!

o Rolstoeltoegankelijkheid in Mijlen
Een aantal zaken val op in Mijlen:

Gemeentehuis: schuine helling links (rolstoel). Goed begin, maar als we verder gaan 
kijken is er nog veel werk aan de winkel.
Mobiliteitsprobleem Kessel: rollator (schuine hellingen, smalle voetpaden,...)
Nota rond toegankelijkheid van Milde Crevits 
Aanbeveling trottoirs: stabiel, antislip 
Wat als er vuilbakken op de weg staan?
Mijlen heeft ook nog geen charter toegankelijke gemeente ondertekend 
Op de website toegankelijk Vlaanderen staat voor Mijlen enkel het Kempens 
Diamantcentrum vermeldt.
Op de On Wheel app is niets terug te vinden over plaatsen die rolstoeltoegankelijk zijn.
In Ranst zijn er rolstoel- en buggyvriendelijke wandelingen
Een kleine rondvraag bij de woonzorgcentra bracht ook al snel naar boven dat
wandelingen met een rolstoelgebruiker zeer moeilijk zijn.
Handelaars geven niet aan of hun zaak rolstoeltoegankelijk is (met uitzondering van het 
Notariaat).
Op de gemeentelijke website is er ook geen info terug te vinden.
Als het markt is lopen de elektriciteitskabels soms door het gangpad.
Ter info: er is dan ook nog een verschil tussen rolstoeltoegankelijkheid en 
rolstoelvriendelijkheid.
Vb. het gemeentehuis is rolstoeltoegankelijk, maar is heet ook rolstoelvriendelijk.
Kunnen personen in een rolstoel zelfstandig overal komen?
En lukt dit dan voor elke leeftijdsgroep? Iemand die jonger is heeft vaak nog meer kracht 
om met zijn/haar rolstoel ergens te geraken.

De seniorenraad wilt hier de aandacht op vestigen. Misschien kan de seniorenraad het 
college eens uitnodigen om samen een wandeling te doen en pijnpunten in kaart te brengen?



Aanvullend wordt opgemerkt dat er ook geen mindervahden-parkeerplaats is vlak voor het 
gemeentehuis. Er is er wel 1 naast het gemeentehuis (inrit brandweer). Maar is deze 
voldoende zichtbaar voor de gebruiker?

Reactie:
De opmerking is zeer terecht.
Ter info dit najaar werd er een convenant met Inter afgesloten om met hen te bekijken 
waar we kunnen werken aan toegankelijkheid algemeen. Dit is heel breed dus we zullen 
ook met alles in 1 keer kunnen.
Zo wordt er nu al bekeken of de briefwisseling van het OCMW toegankelijker kan zijn 
(beter begrijpbaar, minder tekst) en hoe we de eigen evenementen/actmteiten 
toegankelijker kunnen maken. We bekijken ook of er dingen in de uitleendienst kunnen 
zodat ook verenigingen mee kunnen werken aan de toegankelijkheid van hun 
activiteiten
Bovendien is het ook steeds verplicht bij nieuwe bouwprojecten (ook extern) om advies 
op te vragen in verband met de toegankelijkheid van een gebouw (vb. hellingsgraad bij 
hellingen, breedte van de deuren, toegankelijk toilet,...). In praktijk gebeurt dit meestal 
bij Inter.
Er werd gekozen om m kader van het convenant onmiddellijk een aantal acties op te 
nemen in plaats van eerst nog een procedure te doorlopen ter ondertekening van en 
charter toegankelijke gemeente. In de toekomst zou het kunnen dat dit nog wordt 
opgenomen.
De opmerking m verband met de vuilbakken zal doorgegeven worden aan IOK, zo is het 
bijvoorbeeld ook een probleem als vuilbakken voor een brievenbus geplaatst worden.
Er is een meldloket waar je de slechte staat van een wegdek kunt melden (zie ook 
bijlage).
Bij werken aan grote steenwegen wordt aan de aannemer ook gevraagd om het wegdek 
ineens goed te leggen (aangezien ze er toch al aan het werken zijn).

o Fietspad van Heikant Bevel naar Herenthout ligt momenteel ook heel slecht.
Dit opnemen op de eigen website wordt moeilijk. Er is met echt een plaats waar we dit 
kunnen onderbrengen en er staat al zoveel info op. We willen ook met dat onze website 
aan toegankelijkheid moet inboeten, want we weten dat hier ook nog wel iets kan aan 
gebeuren.
Lien doet nog navraag over de heraanleg bij de Kerkeblokken.

Wat wilt de seniorenraad hier verder mee doen?
De aandacht op vestigen. Bij het agenderen van het verslag aan het college zal Nathalie 
de aandacht extra vestigen op dit agendapunt. Met de vraag hier meer aandacht voor te 
hebben in het beleid (en de toekomstige meerjarenplanning).
Ook via het memorandum kunnen we de aandacht hier op vestigen.
In de ouderbevragmg kunnen we ook polsen naar ervaringen van inwoners.

• Trefpunt QKRA Kessel wordt opgeschort vanaf 1 januari. Dit betekent: Er kunnen geen leden 
meer aansluiten. Kas wordt bewaard m OKRA hoofdbureel Mechelen. Indien iemand in de 
toekomst interesse heeft om dit op te nemen, kan OKRA Kessel opnieuw opgestart worden. 
Materiaal blijft in de zaal in Kessel aanwezig ter gebruik daar.
Samana Kessel blijft bestaan. Jos wordt lid van OKRA Bevel en bijhd in Mijlen.
Bij deze stopt Jos ook met de seniorenraad. Hij heeft 27 jaar lid geweest.

« Buurtrestaurant: Er zijn een aantal mensen die de weg vonden vanuit seniorenraad.
Dreigt er iemand in eenzaamheid te vallen. Verwijs zeker door, het buurtrestaurant is goed om 
onder de mensen te komen.

e OKRA elektrisch fietsen workshop: Het LDC heeft deze workshop gedaan. Er waren wel wat 
deelnemers. Kan in de toekomst ook zeker in samenwerking met de seniorenraad of een 
vereniging.



Documentairefilm Rebels: 14/12 om 13.30 in het LDC.

° Vergaderingen 2023: donderdag 2 maart, 1 juni, 28 september, 7 december 
telkens van 9.30u tot 12.00u.
Dagelijks bestuur: donderdag 16 februari, maandag 15 mei, donderdag 14 september, donderdag 
16 november telkens om 10.00u.

o Microfoons: De leden van de raad willen er op drukken dat het gebruik van de microfoons door 
iedereen belangrijks is, omdat anders niet iedereen goed kan volgen.

4 VOLGENDE VERGADERING EN SLUITING VAN DE VERGADERING
De voorzitter bedankt de aanwezigen.

De volgende vergaring van de seniorenraad gaat door op Donderdag 2 maart 2023 om 9.30u. in de 
Raadzaal.
Het dagelijks bestuur komt samen op 16 februari 2023 om 10.00u. in de Kliever.

^/)

Voorzitter Secretaris

Willy Lavrijsen Nathalie Gijsels



Bijlagen:

Klacht, melding of compliment voor lokaal bestuur Mijlen:

https://www.niilen.be/klacht-melding-compliment OF 03/410 02 11

Meldingen op en langs wegen in Vlaanderen:

https://meldpuntwegen.be/meldpuntwegen/index.html OF 1700 (elke werkdag van 9 tot 19 uur) 

Voor meldingen over: 

o wegdek
o fietspaden, oversteekplaatsen voor fietsers 
o voetpaden, zebrapaden, ... 
o tunnels, bruggen, ... 
o verkeersdrempels, vluchtheuvels, ... 
o verkeersborden, markeringen, signalisatie 
o openbare verlichting
o verkeerslichten, flitspalen, trajectcontrole, andere camera's, ... 
o straatmeubilair (paaltjes, banken, vuilnisbakken, publiciteitsborden, ...) 
o vangrails, vangplanken, pechstroken 
o bermen (onderhoud, beplanting, geluidsschermen, ...) 
o waterafvoer
o snelwegparkings, carpoolparkings
o toegankelijkheid (voetpad, voetgangersgebied, halteplaatsen, parkeerplaatsen, 

oversteekplaatsen, ...)
o wegenwerken (werfsignalisatie, veiligheid, verkeershinder door wegenwerken, 

communicatie, opmerking na uitvoering, ...) 
o sluipverkeer
o geluidshinder, trillingshinder, geurhinder en ongedierte 
o zwerfvuil of sluikstort, netheid, onderhoud, dood dier, ... 
o onvoldoende gestrooid of geruimd 
o ontwerp en inrichting van de weginfrastructuur.

Defecte straatlamp

https://miinpostcode.fluvius.be/?lang=nl&applicatie=defecte-straatlamp&app-
refresh=1671102325471

OF 0800 63 535

Sluikstort, defect, vandalisme of overlast

https://pro.miinmooiestraat.vlaanderen/incident-registration/1055430e-7ab9-443d-b317-
6263e3ced2d6/start

Geen telefoon eventueel mogelijk om melding te maken via Gemeente: 03/410 02 11

https://www.niilen.be/klacht-melding-compliment
https://meldpuntwegen.be/meldpuntwegen/index.html
https://miinpostcode.fluvius.be/?lang=nl&applicatie=defecte-straatlamp&app-
https://pro.miinmooiestraat.vlaanderen/incident-registration/1055430e-7ab9-443d-b317-

